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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din data 

de 10 octombrie 2024, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 10 

octombrie 2024, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) 

precum și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de 

urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna 

nr. 454/04 octombrie 2024, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 17180/04 

octombrie 2024. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi sunt prezenți 23  de consilieri județeni din cei 30 în funcţie. 

Lipsesc consilierii Floroian Stelian-Olimpiu, Gáj Nándor, Imre Csaba Lóránd, 

Nagy Iosif, Neagoe Daniel, Orbán Miklós și Szőcs László. 

Este prezent Președintele Consiliului Județean Covasna, Imre Csaba Lóránd, deci 

sunt prezenți în total 24 de persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită fiind prezenţi 24 de persoane cu drept de vot 

din cei 31 în funcție, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului 

Judeţean Covasna. 

 (Ședința se desfășoară legal în prezența majorității consilierilor în funcție(16).) 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Papp Adolf-József – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. Miklós Ervin – președinte, Asociația Club Sportiv Hockey Club Fenestela 

68; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media.  
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Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data 

de 12 septembrie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 24 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 12 septembrie 2024. 

 

La fel și Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din 

data de 19 septembrie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 24 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 19 septembrie 2024. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Înainte de a prezenta proiectul ordinii de zi, în calitate de inițiator retrag de pe 

proiectul ordinii de zi Proiectul de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a 

Raportului de expertiză pentru obiectivul de investiții „Demolare parțială și punere în 

siguranță a corpului de clădire existent CI-biroului, str. Kós Károly nr. 4, Sfântu 

Gheorghe”.  

Vă consult dacă aveţi observaţii la modificarea mai sus menționată? 

Nu sunt. 

Supun aprobării modificarea proiectului ordinii de zi făcută de către mine. 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 24 de voturi s-a aprobat modificarea mai sus menționată a proiectului ordinii 

de zi. 

 

Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

http://www.cjcv.ro/
http://www.cjcv.ro/
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1. Proiect de hotărâre pentru modificarea Protocolului privind 

organizarea procesului electoral în incinta Muzeului  Național Secuiesc – Székely 

Nemzeti Múzeum în municipiul Sfântu Gheorghe, în anul 2024  nr. 

508/167/25432/25.04.2024 încheiat între  Județul Covasna prin Consiliul Judeţean 

Covasna, Muzeul Național Secuiesc – Székely Nemzeti Múzeum și Municipiul 

Sfântu Gheorghe; 

2. Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului 

Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Pregătirea și participarea echipei 

de hochei de gheață, seniori Háromszéki Ágyúsok la campionatul național, divizia A și 

cupa României, organizat de F.R.H.G. Romania” al Asociației Club Sportiv Hockey 

Club Fenestela 68  în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 

69/2000, cu modificările și completările ulterioare.; 

3. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului propriu al Județului 

Covasna și al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2024; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării unei sume din redevența încasată 

în baza Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transfer, tratare și 

depozitare deșeuri în județul Covasna nr. 128/28.04.2017, încheiat între Județul 

Covasna și S.C. ECO BIHOR S.R.L., în vederea modernizării cântarului rutier de 

la Centrul de Management Integrat al Deșeurilor Boroșneu Mare; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al județului 

Covasna în domeniul public al unității administrativ-teritoriale Comuna Aita 

Mare, a unui microbuz electric 16+1 locuri achiziționat în cadrul proiectului 

„Achiziționare de microbuze electrice pentru elevi în Județul Covasna” finanțat 

prin Programul Național de Redresare și Reziliență; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii dreptului de trecere în favoarea 

Asociației Vinca Minor asupra terenului identificat prin C.F. nr. 23167 Bixad, nr. 

cad. 23167, în vederea realizării unor lucrări de trasare a cablului electric 

subteran de alimentare cu energie electrică; 

7. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației cadastrale privind 

dezmembrarea terenului înscris în Cartea funciară nr. 25690 Baraolt, nr. 

cadastral 25690, situat în orașul Baraolt, str. Petőfi Sándor nr. 8, județul Covasna; 

8. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Județului Covasna în Adunarea Generală a Asociației de dezvoltare 

intercomunitară ”Sistem Integrat de Management al Deșeurilor în județul 

Covasna”; 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 232/2023 privind aprobarea Organigramei, Statului de 

funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Muzeului Național 

Secuiesc – Székely Nemzeti Múzeum; 

10. Proiect de hotărâre privind atribuirea directă a lucrărilor și serviciilor de 

întreținere curentă pe timp de iarnă a drumurilor județene pe perioada 2024-

2025 către societatea Drumuri și Poduri Covasna S.A. 

11. Proiect de hotărâre privind înființarea „Centrului de recuperare pentru copilul cu 

dizabilități Întorsura Buzăului”, în structura organizatorică a Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna și aprobarea Regulamentului 

de organizare și funcționare al acestuia; 
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12. Proiect de hotărâre privind închiderea „Casei familiale Ilieni”, înființarea 

„Centrului maternal Ilieni”  în structura organizatorică a Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna și aprobarea Regulamentului – 

cadru de organizare și funcționare al acestuia; 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna; 

14. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 23 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr.  24/2021 privind aprobarea Regulamentului de organizare 

şi funcţionare ale serviciilor Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Covasna; 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare al serviciului social „Asistenți personali profesioniști” din cadrul 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna; 

16. Diverse 

- Informarea domnului președinte Tamás Sándor cu privire la efectuarea a 2 zile 

de concediu de odihnă în perioada 1-2 octombrie 2024; 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 24 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2, 9, 10, 12, 13, 14, 15 

și 16 este necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 3, 4, 5, 6, 7, 8 și 11 este 

necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Protocolului privind organizarea procesului electoral în incinta Muzeului  

Național Secuiesc – Székely Nemzeti Múzeum în municipiul Sfântu Gheorghe, în anul 

2024  nr. 508/167/25432/25.04.2024 încheiat între  Județul Covasna prin Consiliul 
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Judeţean Covasna, Muzeul Național Secuiesc – Székely Nemzeti Múzeum și 

Municipiul Sfântu Gheorghe; 

 

În vederea desfășurării în condiții optime a procesului electoral pentru alegerile 

prezidențiale și parlamentare din anul 2024, Primarul Municipiul Sfântu Gheorghe a 

solicitat să le permitem să amenajeze o secție de votare în incinta Muzeului Național 

Secuiesc – Székely Nemzeti Múzeum. 

Propunem punerea la dispoziția Primăriei clădirile identificate.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Vargha Mihály-Béla: Domnule președinte, la acest punct nu particip la 

deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Vargha Mihály-Béla, conform art. 228 

alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv „Pregătirea și participarea echipei de hochei de gheață, seniori 

Háromszéki Ágyúsok la campionatul național, divizia A și cupa României, organizat de 

F.R.H.G. Romania” al Asociației Club Sportiv Hockey Club Fenestela 68  în baza 

prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și 

completările ulterioare; 

 

Este vorba despre o echipă comună cu Municipiile Sfântu Gheorghe și Târgu 

Secuiesc și desigur și Județul Covasna. 

Cu votul dumneavoastră vom aloca 1 milion de lei care se împarte în două părți: 

500 de mii de lei în ediția 2024 și încă 500 de mii de lei pentru prima jumătate a anului 

2025.  

Este prezent și conducerea echipei Club Sportiv Hockey Club Fenestela 68, dacă 

aveți întrebări dânșii vor răspunde. 

 

Întrebarea mea este, către conducătorul echipei, unde stă echipa noastră și unde 

o să ajungem la finalul ediției? 

Miklós Ervin: Mulțumesc pentru invitație! 

În momentul de față echipa se antrenează la Târgu Secuiesc și participăm la 

Cupa României și Campionatul Național. 

Momentan în Campionatul național sunt șapte echipe, noi ne prezentăm binișor. 
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Avem un lot format numai din jucători autohtoni și ne bazăm pe pepiniera 

locală din Târgu secuiesc și Sfântu Gheorghe. 

Ca și obiectiv pentru echipă: noi am țintit să intrăm în Final four-ul 

campionatului și a cupei, am pus un pic sus bara, dar încercăm să sărim. 

Ambrus József: Îl Rog pe domnul director, să ne prezinte în câteva cuvinte, ce 

eveniment urmează a fi organizat la Sfântu Gheorghe. Așa ceva încă nu a fost la Sfântu 

Gheorghe. 

Cine participă? Despre ce este vorba?  

Miklós Ervin: Mulțumesc pentru întrebare! 

Am reușit prin Federație să aducem în Județul Covasna, la Sfântu Gheorghe, 

Campionatul Mondial grupa 1A. 

În perioada 27 aprilie -3 mai 2025 o să aibă loc în Sfântu Gheorghe un eveniment 

foarte mare, foarte amplu. 

Vor veni echipele din Italia, Ucraina, Marea Britanie, Japonia și noi. 

Va fi o confruntare interesantă și noi sperăm să fie o publicitate bună pentru zona 

noastră, pentru că numai în țară dar și la nivel mondial se va urmări evenimentul.  

Ne-am apucat la Arena Sepsi să pregătim probele pentru gheață, în decembrie o 

să avem și o vizită de la Federația Internațională și o să avem și un curs cu meșteri de 

gheață. 

Ne străduim ca hocheiul să intre in venele noastre în Județul Covasna pentru că 

este un sport foarte interesant.  

Tamás Sándor: La Târgu Secuiesc hocheiul de mai mult timp este în venele 

noastre. 

Miklós Ervin: La Târgu Secuiesc este de 70 de ani, iar la Sfântu Gheorghe de 50 

ani.  

Mulțumesc! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

rectificarea bugetului propriu al Județului Covasna și al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2024; 

 

Această rectificare de buget conține câteva puncte foarte importante și anume: se 

majorează cu suma de 3.193 mii lei pentru plata drepturilor salariale pentru personalul 

neclerical angajat în unitățile de cult. În momentul de față este vorba de 240 de 

persoane. 
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Pentru ei nu am putut urmări mărirea salariului minim de al 2.300, cât a 

fost în luna ianuarie, la 3.700 de lei. 

Acum am primit aceste sume ca să putem aloca și retroactiv pentru toți care 

beneficiază de aceste drepturi. 

Propunem alocarea sumei de 6.244 mii lei pentru finanțarea serviciilor sociale din 

sistemul de protecție a copilului, iar cu diferența de 125 mii lei majorarea bugetului 

Căminului pentru persoane vârstnice Hăghig. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea utilizării unei sume din redevența încasată în baza Contractului de delegare a 

gestiunii serviciului de transfer, tratare și depozitare deșeuri în județul Covasna nr. 

128/28.04.2017, încheiat între Județul Covasna și S.C. ECO BIHOR S.R.L., în vederea 

modernizării cântarului rutier de la Centrul de Management Integrat al Deșeurilor 

Boroșneu Mare; 

 

Este vorba despre suma de 85 de mii de lei, pentru modernizarea cântarului 

rutier de la Centrului de Management Integrat al Deșeurilor. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Ambrus József: Nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea trecerii din domeniul public al județului Covasna în domeniul public al 
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unității administrativ-teritoriale Comuna Aita Mare, a unui microbuz electric 16+1 

locuri achiziționat în cadrul proiectului „Achiziționare de microbuze electrice pentru 

elevi în Județul Covasna” finanțat prin Programul Național de Redresare și Reziliență; 

 

După cum se știe, Consiliul Județean Covasna a participa la un concurs de 

proiecte pentru comune și orașe din județ cu privire la achiziționarea de microbuze 

electrice pentru elevi. Am achiziționat 19 microbuze de 16+1 locuri pe care în două 

loturi le-am și predat comunelor, ultima comună este Aita Mare pentru care predăm 

astăzi.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea constituirii dreptului de trecere în favoarea Asociației Vinca Minor asupra 

terenului identificat prin C.F. nr. 23167 Bixad, nr. cad. 23167, în vederea realizării unor 

lucrări de trasare a cablului electric subteran de alimentare cu energie electrică; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea documentației cadastrale privind dezmembrarea terenului înscris în Cartea 

funciară nr. 25690 Baraolt, nr. cadastral 25690, situat în orașul Baraolt, str. Petőfi Sándor 

nr. 8, județul Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului Județului Covasna în Adunarea 

Generală a Asociației de dezvoltare intercomunitară ”Sistem Integrat de Management al 

Deșeurilor în județul Covasna”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Ambrus József: Nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 232/2023 privind 

aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Muzeului Național Secuiesc – Székely Nemzeti Múzeum; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Vargha Mihály-Béla: Nu particip la deliberare și nici la vot. 

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Vargha Mihály-Béla, conform art. 228 

alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

atribuirea directă a lucrărilor și serviciilor de întreținere curentă pe timp de iarnă a 

drumurilor județene pe perioada 2024-2025 către societatea Drumuri și Poduri Covasna 

S.A.; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Váncza Tibor-István: Nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Váncza Tibor-István, conform art. 228 

alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind înființarea „Centrului de recuperare pentru copilul cu dizabilități Întorsura 

Buzăului”, în structura organizatorică a Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Covasna și aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 

al acestuia; 

 

Este vorba de o reorganizare. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind închiderea „Casei familiale Ilieni”, înființarea „Centrului maternal Ilieni”  în 

structura organizatorică a Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 

Covasna și aprobarea Regulamentului – cadru de organizare și funcționare al acestuia; 

 

Se închide casa familială de la Ilieni și în locul acestuia se înființează imediat un 

Centru maternal.  
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Este vorba despre reorganizarea unui centru social din Ilieni.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea anexei nr. 23 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr.  24/2021 

privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare ale serviciilor Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cincisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al serviciului social 
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„Asistenți personali profesioniști” din cadrul Direcției Generale de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șaisprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse: 

Vă consult dacă aveți observații, probleme de discutat în cadrul punctului 

Diverse? 

Nu sunt.  

Eu doresc să informez plenul Consiliului Județean Covasna că am efectuat 2 zile 

de concediu de odihnă în perioada 1-2 octombrie 2024. 

Consiliul a luat act în unanimitate de informarea domnului Președinte.  

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Cel mai probabil, asta a fost ultima ședință în acest cadru.  

Noi preconizăm că la sfârșitul lunii o să organizăm ședința de constituire a 

noului Consiliu Județean. 

Cu această ocazie doresc să vă mulțumesc, tuturor consilierilor, dar în primul 

rând celor cu care nu o să ne întâlnim în cadrul următor, munca care ați depus, 

colaborarea, mai ales că a fost o pace inter-partidică și inter-etnică sub această cupolă, 

diferit de alte județe din țară. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință. 

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

 


